
 
 
 

  
 
 
 

 
 

Mødenavn og dato 5. maj 2022 kl. 18.30-21.00 
Deltagere Skolebestyrelsen 

Referent Karen 

Fraværende Kenneth, Noah 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af referat 

Ref Referatet er godkendt 

2 Fra elevrådet – bl.a. om salg af kage, Børne- og Ungehøring 

Ref Skolebestyrelsen vil gerne høre elevrådet om, hvad de gerne vil samle ind til. 
Skolebestyrelsen synes, at det er en god idé med et fælles projekt på tværs af 
alder. 
Elevrådet har været til Børne- og Ungehøring om mobning. Elevrådet har et ønske 
om 4 trivselsdage om året og ønske om en person på skolen, som man kan 
snakke med.  
Elevrådet må meget gerne komme med ideer til, hvordan vi på skolen kan arbejde 

med at undgå mobning. Forslag om at alle voksne på et mobbekursus.  
Der kom forslag om at lave en plan for trivselsarbejdet på skolen. 

3 Fra skolen (Modtagetilbud, nyansættelser, timefordelingsplan, skolemad, 
skolebestyrelsesvalg m.m.) 

Ref 10 ukrainske unge er startet, vi har ansat en lærer til M-klassen, Lene 
informerede om ansættelser i FO, Skolebestyrelsen ønsker ikke, at der bliver solgt 
sodavand o.lign. i madboden. Karen melder dette tilbage til hallens café. 
Ideer: 

Kunne det være en bod, der ikke har åben hver dag? 
Kunne der være elever, der står for maden? 
Samarbejde med produktionsskolen? 

Kunne det være et mindre sortiment? 
Kunne elever dele maden ud, så at de sparer udgiften til personalet? 
En undersøgelse, hvor man afdækker, om nogle vil være med i en 
månedsmadordning?  
 
Konklusion: Emnet drøftes med Helsinge børnehuse, hvor det besluttes, om det 
også skal tages op på dialogmøde med BUS-udvalget. 

 
Vi mangler stadig suppleanter i bestyrelsen. Theis spørger forælder i hans klasse. 
Bo kommer med udkast til kampagne. 

4 Aktuelt til/fra byrådet – herunder kommunikation og samarbejde med udvalget 
Udvalgsmøde 15. marts 2022 

Udvalgsmøde 26. april 2022 

Ref Rasmus gennemgik referaterne. 
Herefter drøftelse af fokuspunkter ift. det politiske udvalg. 

Skolebestyrelsen ønsker at rejse temaet: Lige vilkår for inklusion – også i forhold 
til socioøkonomi. 
Drøftelse af samarbejde med dagtilbud – Helsinge Børnehuse og Troldehøjen. På 

det årlige møde forslås følgende til drøftelsen: Fælles planlægning af et fagligt 
arrangement, arbejdet med sprogstimulering.  
Obs. på Børnefestival 9.-10. september.  
 
Skolebestyrelsen ønsker at invitere udvalgsformanden til skolebestyrelsesmøde. 
 
 

https://dagsordener.gribskov.dk/vis?id=70ba3338-058e-4084-9a25-1be1de87db3d
https://dagsordener.gribskov.dk/vis?id=a8bb0860-66f0-40f0-9a88-d2907c5e50aa
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Rasmus kontakter de andre formænd mhp. at drøfte dialogen mellem udvalg og 
skolebestyrelser. 
 

 

5 Status på aktionsgrupper: 
• Nyhedsvideo 
• Velkomstmateriale 

Ref Udkast til forældrebrev, børnebrev er næsten klar. 
Håndbogen til skolestartere er næsten klar. 
Planen er, at det godkendes på næste møde. Herefter sendes det til oversættelse. 

6 Evt. 

Ref Der blev spurgt til øget skiltning omkring skolen ifm. de trafikale udfordringer, der 
er. Karen er i dialog med kommunen.  
Telefontid i FO. Kunne man tale om gamingtid i StoreFO? Lene tager det op med 

FO-medarbejderne. 
Næste møde 8/6 kl. 18 -19 med forældreråd, kl. 19-21 bestyrelsesmøde. 
Der serveres sandwiches. 
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